
Protokół Nr 4/24 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 2 sierpnia 2024 r. 

 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 2 sierpnia 2024 r. o godz. 08:30 

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 2 sierpnia 2024 r. o godz. 09:31 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali Urzędu Miasta Sejny. 

   

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

1. Radny Michał Miszkiel, 

2. Radny Mateusz Patryk Myszczyński, 

3. Radny Paweł Szturgulewski.                                                                                                        

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pani Emilia Słucka    - Zastępca Burmistrz Miasta Sejny, 

2. Pani Anna Łukasik    - Kierownik RPG.  

 

Do pkt. 1 

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Pan Michał Miszkiel .  

Do pkt. 2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Michał Miszkiel przedstawił 

proponowany porządek.  

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z kontroli. 

4. Przygotowanie projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Do pkt 3. 

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji - przeszedł do kolejnego punktu 
posiedzenia, którym jest przyjęcie protokołu z kontroli. Odczytał treść protokołu oraz 
wystąpienia pokontrolnego wraz z propozycja wniosków pokontrolnych. Mamy 
świadomość, że to nie jest zaniedbanie z tego okresu (bieżącego) ale to zaniedbanie jest 
z kilku lat.  

 



Pani Emilia Słucka- Zastępca Burmistrz Miasta Sejny – proszę by w protokole dokonać 

drobnej korekty by nie było jako pracownicy kontrolowani a pracownicy obecni podczas 

kontroli. Państwo kontrolowali infrastrukturę a nie naszych pracowników.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – pisząc protokół sugerowałem się 

statutem, z którego  wprost wynika, iż zapis dot. Pracowników kontrolowanych musi 

znaleźć się w protokole 

Radny Mateusz Patryk Myszczyński – ja bym się nie sugerował statutem miasta.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – oczywiście nie widzę problemu w tym 

by zmienić ten zapis, ale w przyszłości powinniśmy może statut zmienić.  

Pani Emilia Słucka- Zastępca Burmistrz Miasta Sejny – zmiana statutu jest w państwa 

gestii, należy powołać komisje statutową do pracy nad statutem.  

Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG – poinformowała, że szyba została wymieniona na 

stadionie miejskim zamontowana została pleksa.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – to należy wykreślić w protokole.  

Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG – mamy protokół kontroli 5 – letniej na stadionie 

miejskim. Jeżeli chodzi o dirt park będziemy te elementy uszkodzone demontować. Nie 

będzie potrzeby umieszczania regulaminu, ponieważ jak będzie udostępniany teren 

zielony to on nie wymaga regulaminu a do utrzymania czystości i porządku jesteśmy 

zobligowani w każdej przestrzeni publicznej. To co mówiłam już na kontroli, 

kontrolowaliśmy stan techniczny, to że sprawdzona została legalność naszych działań. 

Dużo rzeczy ujętych w protokole będzie miało konsekwencje finansowe.    

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – dlatego napisaliśmy, że w miarę 

możliwości finansowych.  

Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG – będziemy monitorować możliwość pozyskiwania 

funduszy zewnętrznych. Objęcie monitoringiem wszystkich nasze obiektów jest zasadne, 

ale żebyście zaraz nas nie rozliczali, że my nie możemy tego wystąpienia pokontrolnego 

zrealizować.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji –  wiemy, że miasto ma okrojony budżet, 

który na ten rok jest już uchwalony.   

Radny Mateusz Patryk Myszczyński – proponuje by to rozważyć w budżecie te kwestie.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji –   może należałoby ująć to przy 

projektowaniu budżetu na kolejny rok.  

Radny Mateusz Patryk Myszczyński – powinniśmy ustalić priorytety co jest 

najważniejsze.  

Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG – wymiana piasku na boisku jest bardzo droga.  



Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – czyli ten przegląd techniczny był 

zrobiony? 

Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG – po kontroli został zlecony przegląd techniczny 

stadionu i wykonany. Jest już protokół.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – w odniesieniu do prośby Pani Zastępcy 

Burmistrza zmieniamy zapis na pracownicy obecni podczas kontroli. W sprawie 

uszkodzonej tablicy przy wejściu na boisko ze sztuczna nawierzchnią należy dopisać, że 

„Na dzień przyjęcia protokołu, Komisja Rewizyjna otrzymała informację o tym, iż tablica 

została już naprawiana”. 

Pani Anna Łukasik - Kierownik RPG – przegląd techniczny 5 letni został wykonany w 

dniu 29 lipca 2024 r.     

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – dopiszemy, że „Na dzień przyjęcia 

protokołu, Komisja Rewizyjna otrzymała informację od kierownika Referatu Rozwoju 

Przestrzennego i Gospodarczego, iż kontrola obiektu została natychmiast zlecona 

uprawnionemu podmiotowi, który wykonał ja 29 lipca 2024 r. Następnie poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu kontroli wraz ze zgłoszonymi poprawkami.  

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z kontroli. 

jednostka Komisja Rewizyjna Rady Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 02 sierpnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 3 100 % pula głosów 3 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

3 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

 



Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Miszkiel Michał ZA 

2 Myszczyński Mateusz Patryk ZA 

3 Szturgulewski Paweł ZA 

 

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – zarządza 10 minut przerwy w celu 

naniesienia poprawek do protokołu.  

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji – po przerwie wznawia posiedzenie 

przystępując do punktu 4. porządku posiedzenia.  

Do pkt 4. 

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji - przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia, którym jest przygotowanie projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej. Wg 

zapisu statutu musimy opracować taki plan pracy w ciągu 3 miesięcy od dnia złożenia 

ślubowania. Wg obecnego planu pracy zostało do zrealizowania nam  kontrola małej 

architektury i rekreacji w mieście Sejny oraz przygotowanie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2025 i ten punkt zostanie. Propozycja jaka padła to 

kontrola terenów inwestycyjnych przy ul. Powstańców Sejneńskich. Poddaje pod 

głosowanie projektu uchwały.  

głosowanie Przygotowanie projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

jednostka Komisja Rewizyjna Rady Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 02 sierpnia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 3 100 % pula głosów 3 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

3 100 % 



WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Miszkiel Michał ZA 

2 Myszczyński Mateusz Patryk ZA 

3 Szturgulewski Paweł ZA 

 

Do pkt 5. 

Pan Michał Miszkiel – Przewodniczący Komisji - przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia, którym jest sprawy różne.  

Do pkt 6. 

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Michał 

Miszkiel– zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

                                                                                            

/-/ Michał Miszkiel 

Protokołowała 

/-/ Karina Palewicz 

 


